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書院榮譽廳
曹光彪書院於2017年成立榮譽廳，放置了曹光彪先生、曹其真女士及創院院長劉全生教授之介紹。榮譽廳之成立有雙重意義，可讓院生及參訪來賓對書院之特出貢獻者有更深的認識，了解曹光彪先生及曹其真女士對社會及教育界的默默付出與支持，亦為書院學生大使增設參觀熱點。此外，在榮譽廳上，書院特別預留空間，展示日後對社會有特殊貢獻的院友及精英，見證曹光彪書院的發展里程。
CKPC Hall of Fame
[bookmark: _GoBack]The Hall of Fame was established in 2017 in recognition of the contribution and support of three important people of CKPC: the donor Ms. Susana Chou, her father Mr. Chao Kuang Piu and the founding Master Prof. Liu Chuan Sheng.  The Hall of Fame has dual purposes.  For one, it displays the contribution and work these people have done to our College and their generous support to education in Macau and China.  It has also become a popular site for visitors and students to learn more about CKPC’s establishment.  Moreover, the Hall of Fame will house our future alumni who attain outstanding achievement.  The Hall of Fame will be an important milestone to witness the development of CKPC. 

高桌晚宴暨葡韻風情夜
書院於10月11日晚上舉行高桌晚宴，邀請到本土年輕導演徐欣羨小姐為主講嘉賓，拉近講者與學生的距離，讓學生能從年輕人身上學習堅毅不放棄的精神。本次活動亦邀請本澳中學校長老師及新青協會長為來賓，讓院生有機會見到母校熟悉的面孔，倍感温馨。為了是次晚宴，書院特別成立葡國土風舞隊，於晚宴前多次學習葡國土風舞，協助推廣葡國及土生葡人文化，並從文化角度感受葡韻風情。
High Table Dinner and Lusophone Folk Dance
On 11 October, CKPC held the High Table Dinner with a Lusophone theme.  CKPC invited a young local Director Ms Tracy Choi as the guest speaker.  Because of her young age, her experience and sharing inspired a lot of teenagers to learn perseverance despite difficulties.  The High Table Dinner also invited some local high school principals and teachers, as well as the chairperson of Macau New Chinese Youth Association.  Their presence brought warmth to our college students because of the familiar faces from their high schools.  Prior to the dinner, a Portuguese Folk Dance Troupe was formed.  Some students volunteered to learn the steps and moves of several signature dances of Portugal, which largely enhanced their understanding to the country and the language. 

書院議庭
“書院議庭”是澳門大學學院與書院合作的一項創新嘗試，法學院四年級課程“法律分析與演辯技巧”，在完成授課後，將移師到曹光彪書院，並以小組作開放式辯論和報告。書院學生和導師，將以“市民代表”身份，參與議庭，包括自由提問和即時手機投票，選出最佳報告小組。書院議庭的題目全部聚焦本澳，而且都是與民生息息相關的公共話題，例如Uber 在澳門應否合法？如何克服澳門公共工程拖延症等等。
College Court
College Court is a pioneering collaboration between CKPC and the Faculty of Law (FLL).  The court combined one of FLL’s senior level courses with student project presentations at CKPC, discussing current topics directly related to Macau, such as Should UBER be legalize in Macau?  How to prevent the delay of public infrastructure construction, etc.  CKPC students and Affiliates/Fellows can attend as “citizens”, provide feedback, and select the best project team. 

葡語節
於2017年11月29日曹光彪書院與人文學院、滿珍紀念書院合作舉辦葡語節，邀請到George Washington大學Joseph Levi教授，以及葡語系主任、教授蒞臨當中，與同學互動，分享葡語國家的文化、歌曲、舞蹈、遊戲和美食，是次活讓同學和老師都大有收獲。　
Lusophone Festival
In collaboration with FAH and MCMC, CKPC held the Lusophone Festival on 29 November 2017, with the presence of Prof. Joseph Levi of George Washington University and the Head and professors of Portuguese Department of FAH.  It was a great opportunity for students to have contact with the Portuguese language and different Lusophone countries and their respective cultures.  The students and guests were able to have moments of interaction in many cultural activities and presentations, song, dance, games and sharing.  The event ended with Portuguese and Brazilian delicacies and a lot of fond memories. 



